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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!
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Kérdés

„Milyen szőlőből, és hol készült a Gondűző nevű bor?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr. Németh Imre miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztel Miniszter úr!

A hamisított borok elleni küzdelem a parlamenti munkálkodásunk szinte havonta visszatérő
témája . Szomorúan azonban tényként kell kezelni, míg mi itt törvényt törvényre
módosítgatunk a borhamisítási kedv, nem lankad .

Egy neves borász barátomat borozgatás közben faggattam, hogy lehetne a hamisításokat
megakadályozni? Azt mondta, egyszerű ez a dolog : a szőlő mázsálás, és a mázsakönyv
bevezetésével. Ugyanis a termésátlagot, a cukorfokot sok-sok minden befolyásolja,
befolyásolhatja . De a mérleg nyelvét semmi. Amennyiben minden évben a leszüretelt szőlő
mennyiségét lemérik és azt pontosan regisztrálják, ezt az illetékes hatóságok ellenőrzik, két
év alatt rend lesz a borászatban is .
Felhívta figyelmemet, hogy nem lenne szabad engedélyt adni egy telephelyen belül borászati,
és üdítő ital előállítási tevékenységre! Mert a magyar bor jó hírnevét is rontó borhamisítások,
nagytételekben ilyen jellegű üzemekben zajlanak!

Tisztelt Miniszter úr!

Jártamban, keltemben felfedeztem egy gyanús terméket . A nagy és kiskereskedelmi áruházak
polcain „GONDŰZŐ" néven borként árusítanak műanyag kétliteres flakonban vörös és fehér
színű italt!
A palackon az ital származási helyére, és hogy milyen szőlőből készült semmiféle tájékoztató
nem található. Azonban van rajta egy rejtélyes kód a H : : :00028 .
Tisztelt miniszter úr milyen szőlőből és hol készült a fenti ital?
Várom megtisztelő válaszát,
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Sitke, 2004. november 25 .
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